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Rada Miejska w Jasieniu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLII/2022 

XLII Sesja w dniu 6 października 2022 

 
Obrady rozpoczęto 6 października 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 
11:40 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Waldemar Bednarski 
2. Anna Dzienisz 
3. Tadeusz Hoda 
4. Piotr Karalus 
5. Zbigniew Kruszyński 
6. Elżbieta Maćko 
7. Michał Rewaj 
8. Danuta Rudnikowicz 
9. Marcelina Słomkowska 
10. Danuta Stackiewicz 
11. Krzysztof Stefański 
12. Zbigniew Walczak 
13. Zbigniew Witkowski 
14. Karolina Wujda 
15. Sebastian Zysk 
 

1. Otwarcie XLII sesji Rady Miejskiej w Jasieniu 

Otwarcie przez Przewodniczącego RM Z. Walczaka XLII sesji Rady 
Miejskiej w Jasieniu. Powitanie wszystkich radnych, Burmistrza A. Kamyszka, 
Panią Skarbnik A. Woźniak oraz pracowników urzędu.  
 
 
 
 
2. Sprawdzenie obecności. 
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Radni zaznaczyli swoją obecność w tabletach oraz złożyli podpisy  na liście 
obecności. Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali jest kworum radnych 
zdolne do podejmowania uchwał. 

 
 
3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Z. Walczak zapytał czy jest ktoś, kto dokona zmiany w 
proponowanym porządku obrad. Pan T. Sołtys wniósł o wykreślenie punktu 11 z 
porządku obrad uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium 
uwarunkowań na terenie gminy Jasień z uwagi na wpływające kolejne wnioski do 
Urzędu. Uchwała zostanie przedstawiona w trakcie kolejnej sesji. Poprzez 
głosowanie ręczne, w którym wszyscy radni jednogłośnie zdecydowali o 
usunięciu punktu z porządku obrad. Burmistrz A. Kamyszek również zgłosił 
wycofanie uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatku nauczycielom zatrudnionym w 
szkołach i przedszkolach dla których Gmina Jasień jest organem prowadzącym, 
ponieważ jest w trakcie konsultacji tego regulaminu i zostanie omówiony na 
następnym posiedzeniu. Nastąpiło głosowanie ręczne, w którym został usunięty z 
porządku obrad punktu 9 poprzez jednogłośne zdecydowanie.  
Pani Skarbnik A. Woźniak wniosła o dodanie do porządku obrad uchwały w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Jasień na rok 2022. Radni 
jednogłośnie zdecydowali o wprowadzenie uchwały jako puntu 10-go do 
porządku obrad. Skarbnik A. Woźniak ponownie prosi o wprowadzenie uchwały 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Jasień na lata 2022-
2035. Poprzez jednogłośne głosowanie uchwała została dodana do porządku 
obrad jako punkt 11.  

Porządek obrad po dokonanych zmianach : 

 
1. Otwarcie XLII sesji Rady Miejskiej w Jasieniu 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczącej Komisji Oświaty i Spraw Społecznych z 

posiedzenia komisji. 
6. Informacja o odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji. 
7. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Jasień na lata 2022- 2027. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Jasień 
prowadzenia zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu 
Żarskiego. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy    
Jasień na rok 2022 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Jasień na lata 2022-2035 

12.  Wolne wnioski. 
13. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

 
 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz A. Kamyszek odczytał informację pracy w okresie 
międzysesyjnym. 

- 28 sierpnia br. Pożegnanie lata w parku miejskim w Jasieniu, 
- 29 sierpnia br. Uczestniczenie w radzie nadzorczej jasieńskiej SIM, 
- 30 sierpnia br. Spotkanie z dyrektorami szkół oraz dyrektorami domu kultury i 
biblioteki, spotkanie z komendantem straży granicznej w Tuplicach,  
- 31 sierpnia br. Spotkanie z sołtysami, 
- 1 września br. Rozpoczęcie roku szkolnego w Jasieniu i Wicinie oraz złożenie 
kwiatów pod pomnikiem ofiar II wojny światowej,  
- 3 września br. Plener archeologiczny w Wicinie , 
- 6 września br. Spotkanie z rodzicami dzieci z klubu sportowego Stal Jasień, 
- 9 września br. Rada budowy PSZOK-u, 
- 13 sierpnia br. Spotkanie z dyrektorem PKP Nieruchomości w Poznaniu,  
- 14 września br. Uczestniczenie w 40-leciu pożarów na Zasiekach 
organizowanym przez Nadleśnictwo Lubsko, 
- 15 września br. Spotkanie z Dyrektorem PLK w Zielonej Górze, 
- 17 września br. Gminne dożynki w Zabłociu,  
- 20-22 września br. Uczestniczenie w konwencie zrzeszenia gmin województwa 
Lubuskiego, 
- 27 września br. Rada budowy PSZOK, 
- 29 września br. Komisje wspólne i sesja nadzwyczajna, 
- 30 września br. Dzień Sybiraka, 
- 4 października br. Spotkanie ze związkami zawodowymi nauczycieli w sprawie  
zmiany regulaminu. 
 

Po odczytaniu Przewodniczący Z. Walczak zadał pytanie do Burmistrza – 
chciałbym żeby Pan coś więcej powiedział o spotkaniach z PKP Nieruchomości 
oraz PLK Nieruchomości, chodzi o sprawy kolejowe. Burmistrz A. Kamyszek 
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poinformował, że projekt kolejowy nie uwzględnij przejazdów wagonów 
towarowych co jest stratą dla miejscowych firm. Na torach poruszać się będzie 
tylko szynobus, perony rozmieszone będą na obrzeżach miast co jest nieopłacalne 
dla użytkowników. Burmistrz ma zamiar udać się na spotkanie w tym temacie z 
Panią Marszałek oraz chce poruszyć temat składanych przez gminę projektów. 
Radny Z. Witkowski – w sprawie tematu kolei dlaczego mamy finansować Gminę 
Żary ? Burmistrz A. Kamyszek poinformował, że jedzie na spotkanie z intencją 
na przeforsowanie aby tory były dostępne dla przewozów towarowych ponieważ 
jest to niezbędne dla rozwoju gminy. Radny Z. Kruszyński – w  miesiącu wrześniu 
odbyły się dwa spotkania w sprawie PSZOKu prosiłbym o szerszą informację w 
tej kwestii. Burmistrz A. Kamyszek  poinformował, że przygotowywana jest 
dokumentacja i uzgadniane są wszystkie szczegóły. Finalizacja przedsięwzięcia 
zaplanowana jest na lipiec 2023 roku. 

 
 
5. Informacja Przewodniczącej Komisji Oświaty i Spraw Społecznych z 
posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych odczytała 
informacje z posiedzenia komisji.  

 
 
 
6. Informacja o odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji. 

Burmistrz A. Kamyszek odczytał odpowiedź na interpelację z poprzedniej 
sesji.  
 
 
7. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 

Przedłożenie pisemnej interpelacji przez Radną D. Stackiewicz w sprawie 
braku komunikacji na weekendy pomiędzy Jasieniem a Lubskiem i Żarami.  
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Jasień na lata 2022- 2027. 

Przewodniczący RM odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia „Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Jasień na lata 2022-2027. 
 



5 
 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały XLII/278/2022 w sprawie przyjęcia „Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Jasień na lata 2022- 2027. 

 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew 
Kruszyński, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Sebastian Zysk 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Maćko, Marcelina Słomkowska, Karolina Wujda 

 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Jasień prowadzenia 
zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Żarskiego. 

Przewodniczący RM odczytał uchwałę w sprawie podjęcia przez Gminę 
Jasień prowadzenie zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu 
Żarskiego. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLII/279/2022 w sprawie przyjęcia przez Gminę Jasień 
prowadzenia zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Żarskiego. 

 
Wyniki głosowania 



6 
 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
3 

 
Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew 
Kruszyński, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, 
Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Rewaj 

NIEOBECNI (3) 

Elżbieta Maćko, Marcelina Słomkowska, Karolina Wujda 

 
 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Jasień 
na rok 2022 

Skarbnik A. Woźniak odczytała uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Jasień na rok 2022.  

W trakcie odczytu zadano pytanie przez Przewodniczącego RM – gdzie będzie 
robiona kanalizacja i czy za środki spółki? Burmistrz A. Kamyszek  
poinformował, że są to środki z dotacji, które możemy wykorzystać na budowę 
kanalizacji po uzgodnieniu ze spółką. Radna D. Stackiewicz – czy Pan Burmistrz 
jest w stanie ocenić termin realizacji projektu budowy kanalizacji na ulicach 
Kolejowej i Żarskiej? Burmistrz poinformował, że nie jest jeszcze w stanie podać 
terminu realizacji ponieważ potrzebny jest czas na zaplanowanie wszystkiego 
logistycznie. Radna D. Stackiewicz – czy już w okresie wiosennym można liczyć 
na rozpoczęcie robót ? Burmistrz poinformował, że jeżeli nic nie będzie stało na 
przeszkodzie to zaczną realizować tą inwestycję. 

Przewodniczący RM zabrał głos w sprawie oświetlenia ulic – jest ogólnokrajowa 
akcja oszczędności i są apele do samorządów i administracji aby oszczędzać 
energię a jak to u nas jest planowane Panie Burmistrzu, czy podejmujemy jakieś 
kroki w tym kierunku ? Burmistrz poinformował, że gmina już oszczędza poprzez 
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termomodernizacje (inwestycje) które odbyły się w Przedszkolu Samorządowych 
i w Urzędzie Miejskim na których zamontowane są panele fotowoltaiczne oraz 
wymienione lampy na ledowe. Na ulicach wymienionych zostało blisko 120 
opraw sodowych na ledowe. Co do wyłączania światła zaczekamy do pierwszych 
faktur. Przewodniczący RM – może przeprowadzić symulacje jakie to będą 
oszczędności, czy zwiększona kwota na energie o 65 000zł z czegoś wynika czy 
na podstawie przewidywań ? Skarbnik A. Woźniak – analizuje budżet i gdy widzę 
potrzebę zwiększenia środków to je zwiększam, nie widzę z czego to wynika. 
Burmistrz poinformował o pomyśle uzbrojenia newralgicznych punktów w lampy 
solarne tak aby jak zajdzie potrzeba wygaszania światła w nocy nie było ono 
całkiem wygaszane. Zaczeka się z pomysłem do pierwszych faktur. Radny Z. 
Witkowski – mieszkańcy Budziechowa zgłaszali dlaczego światło na drogach 
późno się zapala i szybko gaśnie w przeciwieństwie do innych wiosek w których 
światło się świeci jak jest już widno. Przewodniczący RM poinformował, że 
Burmistrz zwróci na to uwagę, 

Radna D. Rudnikowicz – czy nie planuje się wydatków na ulicę Jana Pawła II ? 
Burmistrz poinformował, że nie planuje wydatków w tym roku. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLII/280/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Jasień na rok 2022. 

 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Michał 
Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 
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NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Maćko, Marcelina Słomkowska 

 
 
 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Jasień na lata 2022-2035 

Skarbnik A. Woźniak odczytała uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Jasień na lata 2022-2035 

 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLII/281/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Jasień na lata 2022-2035. 

 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bednarski, Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Michał 
Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Maćko, Marcelina Słomkowska 



9 
 

 
 
12. Wolne wnioski. 

Burmistrz poinformował o otrzymaniu z Urzędu Wojewódzkiego 
informacji na temat dystrybucji tabletek jodku potasu, została także opracowana 
instrukcja wydawania tabletek oraz punkty wydawania. 
Przewodniczący RM odczytał pismo które wpłynęło do Urzędu w sprawie 
remontu drogi w miejscowości Budziechów.  
Burmistrz oznajmił, że jest przygotowywana dokumentacja na drogę w 
Budziechowie i będzie to robione poprzez środki i dotacje. Radny Z. Witkowski 
zainteresował się transportem węgla poprzez samorządy. Burmistrz oznajmił, że 
Urząd nie jest firmą przewozową. Radna D. Stackiewicz poparła wniosek złożony 
przez Komisje do spraw Oświaty w kwestii wyremontowania pomieszczeń 
sanitarnych w Szkołach na terenie gminy. 

Burmistrz poinformował, że toalety w szkołach będą zrobione. 

 
13. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej Z. 
Walczak o godzinie 11.40 zamknął obrady XLII sesji RM 

 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Jasieniu 

  

 
Przygotował(a): Małgorzata Dereń 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


